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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2021/22:194 Budgetanslaget för geovetenskaplig forskning

Forskning och utveckling är nödvändigt för att utveckla geovetenskaplig 
kunskap syftande till att Sverige ska kunna hävda sig i utvecklingen av nya 
teknik- och miljölösningar och kunna tillskapa nya arbetstillfällen med 
bibehållen konkurrenskraft parallellt med en hållbar samhällsutveckling baserat 
på den svenska naturens förutsättningar.

Därför har Sverigedemokraterna en ökad ambition gällande riktad forskning 
kring en hållbar utveckling av mineralnäringen i syfte att även här stärka den 
svenska konkurrenskraften inom området. Utveckling och innovation inom 
områden som hantering och utnyttjande av gruvavfall, cirkulära flöden och 
minskade koldioxidutsläpp är nödvändigt för att klara miljöarbetsmålen och 
krav som näringen ställs inför. 

Detta innebar att vi i vår budgetmotion riktade en satsning på budgetpost 1:9 
Geovetenskaplig forskning. 

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Är det ministerns och regeringens uppfattning att det inte behövs ytterligare 
resurser till geovetenskaplig forskning, och tänker ministern ta några initiativ 
med anledning av det som har framförts? 

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-19
Besvaras senast
2021-10-27 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck


